

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（6/8）中文学校 1:30PM 正常开始上课。

2019 年华夏中文学校总校毕业典礼将于周六下午 2 点在我校礼堂举行。来自新泽西，纽约，宾州和康州 22 所华夏分校的九年级毕业生，家长和教师，总校团队和各界代表将出席典礼。

请大家按时到校不要迟到，值班家长请提前至少 15 分钟签到。让我们把南部分校最好的精神面貌展现给大家。

南部分校的毕业典礼将于 6 月 15 号举行。

1.2019-2020 学年注册: 下学年注册将于 6 月 6 号晚上 10 点开放。提前注册将在 7 月 12 日结束. 部分课程名额有限，请大家用下面的链接抓紧注册。如果有问题，请联系教务长曹红(regadmin@hxsouth.org)。

<http://reg.hxsouth.org/reg/login.aspx>

下学年，学校将新开设成人拉丁舞，成人书法国画，少儿书法国画，成人古筝和少儿古筝。双语班(CSL) 将增开 6 年级，并为高年级毕业生开设高级中文班，根据学生需要，提供 AP 中文, HSK 5 和中华文化方面的培训与教学。

2.选举委员会公告: 华夏南部中文学校于 6 月 1 日下午举行 2019-2020 年度选举:

共收到 98 张选票，赵巍校长以 97 票高票获得连任。在校董候选人中，廖山漫老师获得 90 票，于芳获得 93 票，王珍获得 90 票，当选董事。

4.家长值班: 本周领班：王剑卫 王露生

今后几周值班安排, 请查看附件或者 [学校家长会值班安排网页](#)。

值班当日，请您在上课前 15 分钟签到，第三节下课后 10 分钟签出。请您在整个过程中坚守岗位，保证给孩子们提供一个安静安全的教育环境。

感谢你们的参与和支持！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

This Saturday(6/8), the school will begin at 1:30PM as usual.

Huaxia South will host the the graduation ceremony of Huaxia School system in the cafeteria and auditorium on Saturday. The ninth grade Huaxia graduates from New Jersey, New York, Pennsylvania and Connecticut, along with their parents and teachers will attend the ceremony.

The graduation ceremony of Huaxia South will be held on June 15.

1.2019-2020 Registration: Registration for the next school year will begin at 10pm on June 6. Early registration will end on July 12. Some courses have limited number of seats, please use the link below to register. If you have any questions, please contact the school administrator Connie Cao (regadmin@hxsouth.org).

[Http://reg.hxsouth.org/reg/login.aspx](http://reg.hxsouth.org/reg/login.aspx)

2.School Election Committee Announcement: Huaxia South Chinese School held the 2019-2020 election on the afternoon of June 1st: A total of 98 votes were received, and Principal Wei Zhao was re-elected with 97 votes. Among the candidates for the school board, Shanman Liao received 90 votes, Fang Yu received 93 votes, Zhen Wang received 90 votes. They were all elected as a director of the school board.

3.Parent Duty: Please check attachment or following link for future duty assignment:

[Parent On Duty Schedule](#)

On your duty day, please sign in 15 minutes before class starts and sign out 10 minutes after third class. Please stay on duty during this period to ensure a quiet and secure education environment for the children.

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School
